
PROTOKÓŁ Nr VII/24 
z przebiegu obrad VII sesji Rady Miejskiej w Reczu  

odbytej w dniu  18 grudnia 2024 roku. 
 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 
 
a) Otwarcie VII sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum.   
Otwarcia VII sesji Rady Miejskiej w Reczu o godzinie 14.01 w sali narad  

w Urzędzie Miejskim w Reczu dokonała Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Reczu. 

 
 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Reczu powitała radnych,  
i zaproszonych gości wg listy obecności: Pana Dawida Koźmińskiego Burmistrza Recza, 
Panią Martynę Smus Zastępcę Burmistrza, Panią Ewę Patrzałek Skarbnika Miejskiego, Panią 
Małgorzatę Sawczuk Dyrektora Szkoły Podstawowej w Reczu, Panią Ewę Pilżys Dyrektora 
Przedszkola Miejskiego w Reczu, Panią Jolantę Kiłoczko Kierownika M-GOPS w Reczu, 
Przewodniczącą Rady Powiatu, Pana Jacka Demczura Dyrektora M-GOKiS i M-GBP  
w Reczu, Panią Małgorzatę Śmiechowską Kierownika ŚDS w Reczu, Pana Zenona 
Wróblewskiego Prezesa ZUH „Komunalnik” oraz pracowników obsługujących VII sesje  
i mieszkańców oglądających transmisje obrad.  Listy obecności stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 

Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że na sali znajduje 
się 14 radnych, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Nieobecni usprawiedliwieni: pan radny Edward Konieczny. 
 
Powitała wszystkich zgromadzonych gości i stwierdziła quorum na podstawie listy obecności, 
która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 b) Przyjęcie porządku obrad sesji. 
 Pani Barbara Pokorska odczytała porządek obrad VII sesji (nagranie 00:00:01). 
Wobec braku wniosków, uwag i zapytań poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad 
VII sesji. 
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła porządek obrad VII sesji ilością głosów 14 za, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(nagranie 00:04:28). 
 
 
 c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 Wobec braku wniosków, uwag i zapytań odnośnie protokołu z VI sesji, 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów z VI sesji  bez 
odczytania. 



 
Rada Miejska w Reczu przyjęła Protokół z obrad VI sesji ilością głosów 14 za, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(nagranie 00:05:02) 
 Ad. 2. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o analizie oświadczeń 
majątkowych radnych Rady Miejskiej. 
 

Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała treść informacji 
dotyczącej analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Reczu (pełna 
wypowiedź, nagranie 00:05:32). 
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła informację Przewodniczącej Rady Miejskiej o analizie 
oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej bez głosowania. 
 
 
 
 Ad. 3. Informacja Burmistrza o analizie oświadczeń majątkowych. 
 

Pan Dawid Koźmiński Burmistrz Recza przedstawił radnym informację o analizie 
oświadczeń majątkowych na piśmie (informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła informację Burmistrza o analizie oświadczeń majątkowych 
radnych Rady Miejskiej bez głosowania. 
 
 
 
 Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Recz na 2025 rok – 
DRUK Nr 44/24. 
 
 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że podczas 
posiedzenia wszystkich komisji Rady Miejskiej odbyło się głosowanie nad wnioskiem, który 
wpłynął do biura rady, dotyczącym podwyżki diet dla sołtysów (pełna wypowiedź, nagranie 
00:07:46). 
 

Pan radny Paweł Grzelak złożył wniosek o wprowadzenie do budżetu gminy Recz na 
2025 rok: 

1. W dziale 60016 (drogi publiczne gminne) zadania „Przygotowanie pełnej 
dokumentacji projektowej na przebudowę drogi gminnej od skrzyżowania drogi 
powiatowej 2203Z do obiektu sportowego w Sokolińcu, długość ok. 450 m.” 
zaplanować na kwotę 30.000 zł (dwadzieścia tysięcy zł). 

Środki proponował przeznaczyć z: 
a) działu 60016 – 20.000 zł – przygotowanie dokumentacji ul. Srebrnej – planowana 

kwota 100.000 zł, zmniejszyć na 80.000 zł. 



b) działu 90003 – 10.000 zł – oczyszczanie miast i wsi – zmniejszenie: wydatki bieżące 
z kwoty 308.000 zł do kwoty 298.000 zł. 

2. W dziale 92695 – kultura fizyczna zapisać zmianę: 
a) zamiast w ramach zadania „Utrzymanie stadionu” zaplanowano kwotę 51.000 zł 

zmienić na „Utrzymanie obiektów sportowych” (można dopisać – stadion w Reczu, 
obiekty Orlika w Reczu, obiektu sportowego w Sokolińcu) kwota bez zmian 51.000 zł. 

Poprosił o przegłosowanie zmian w budżecie gminy Recz na 2025 rok (pełna wypowiedź, 
nagranie 00:08:30). 
 
 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej przed przystąpieniem do 
głosowania nad wnioskiem radnego Grzelaka, zapytała o opinię panią Ewę Patrzałek 
Skarbnika Miejskiego (pełna wypowiedź, nagrania 00:10:49). 
 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski omówiła przedstawiony wniosek dotyczący 
zmian w projekcie budżetu na 2025 rok informując o skutkach wynikających ze zmian jakie 
proponuje radny Grzelak (pełna wypowiedź, nagrania 00:11:11). 
 
 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła panią Ewę Patrzałek 
o ustosunkowanie się do drugiego wniosku radnego Grzelaka dotyczącego zmiany zapisu 
„Utrzymanie stadionu” (pełna wypowiedź, nagranie 00:12:19). 
 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski powiedziała, że zmiana dotyczy tylko nazwy 
zadania. Wyjaśniła też dlaczego w projekcie uchwały podana jest nazwa „Utrzymanie 
stadionu” (pełna wypowiedź, nagranie 00:12:35). 
 
 Pan Dawid Koźmiński Burmistrz Recza poprosił radnych o spokojne podejście do 
przedstawianego projektu uchwały. Dodał, że w całej gminie jest bardzo dużo do zrobienia, 
ale nierealne jest aby wykonać wszystko w tak krótkim okresie. Odniósł się też do złożonych 
wniosków przez radnego Grzelaka (pełna wypowiedź, nagranie 00:13:50). 
 
 Pan radny Paweł Grzelak odniósł się do wypowiedzi pana Burmistrza i pani Skarbnik 
oraz zapytał czy pani Skarbnik znajdzie 10.000 zł w budżecie, które nie będą zagrażały innym 
zadaniom? (Pełna wypowiedź, nagranie 00:15:23). 
 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski wyjaśniła, że projekt budżetu jest planem na 
możliwości gminy i aktualnie nie ma możliwości przesunięcia środków z innych zadań. 
Zaproponowała, aby w pierwszym wniosku radnego Grzelaka zostawić tylko kwotę 20.000 zł 
z  działu 60016. Dodała, że radny Grzelak może też nie wprowadzać zmian i zaufać, że jak 
tylko pojawią się środki w budżecie zostaną przeznaczone na zadanie, o które się ubiega 
(pełna wypowiedź, nagranie 00:16:31). 
 
 Pan radny Artur Petrykowski zasugerował, aby w budżecie, w dziale gdzie 
zaplanowane są środki na ul. Srebrną dopisać nr drogi w Sokolińcu z wniosku radnego 
Grzelaka (pełna wypowiedź, nagranie 00:17:34). 
 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski wyjaśniła, że przy zadaniach inwestycyjnych nie 
można w ten sposób łączyć zadań (pełna wypowiedź, nagranie 00:18:08). 
 



 Pani sołtys Iwona Sysiak powiedziała, że droga o którą zabiega radny Grzelak jest 
w tragicznym stanie technicznym. Dodała, że potrzeba jest inwestować nie tylko w miasto 
Recz, ale też w wioski (pełna wypowiedź, nagranie 00:18:54). 
 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski jeszcze raz informowała o tym, że ze strony 
Burmistrza jest zapewnienie, iż jak tylko pojawią się środki w budżecie zostaną zaplanowane 
na dokumentację drogi w Sokolińcu (pełna wypowiedź, nagranie 00:19:32). 
 
 Pan radny Paweł Grzelak zaproponował zmiany we wcześniej złożonym przez siebie 
wniosku: 

1. W dziale 60016 (drogi publiczne gminne) zadania „Przygotowanie pełnej 
dokumentacji projektowej na przebudowę drogi gminnej od skrzyżowania drogi 
powiatowej 2203Z do obiektu sportowego w Sokolińcu, długość ok. 450 m.” 
zaplanować na kwotę 20.000 zł (dwadzieścia tysięcy zł). 

Środki proponował przeznaczyć z działu 60016 – 20.000 zł – przygotowanie dokumentacji ul. 
Srebrnej – planowana kwota 100.000 zł, zmniejszyć na 80.000 zł. 
Poprosił o przegłosowanie złożonego wniosku (pełna wypowiedź, nagranie 00:20:08). 
 

Nastąpiła 10 minutowa przerwa techniczna o godz. 14:23. 
 
Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 14:36. 
 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania nad wnioskami radnego Grzelaka.  
 
Rada Miejska przyjęła wniosek o zmiany w projekcie budżetu gminy Recz na 2025 rok 
polegających na tym, aby w dziale 60016 (drogi publiczne gminne) zadania „Przygotowanie 
pełnej dokumentacji projektowej na przebudowę drogi gminnej od skrzyżowania drogi 
powiatowej 2203Z do obiektu sportowego w Sokolińcu, długość ok. 450 m.” zaplanować na 
kwotę 20.000 zł (dwadzieścia tysięcy zł), a środki te przeznaczyć z działu 60016 – 20.000 zł – 
przygotowanie dokumentacji ul. Srebrnej – planowana kwota 100.000 zł, zmniejszyć na 
80.000 zł ilością głosów 7 za, 4 przeciw, 3 wstrzymujące się. Wynik głosowania stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:35:19). 
 
Rada Miejska przyjęła wniosek o zmiany w projekcie budżetu gminy Recz na 2025 rok 
polegających na tym, aby w dziale 92695 – kultura fizyczna zapisać zmianę: 
zamiast w ramach zadania „Utrzymanie stadionu” zaplanowano kwotę 51.000 zł zmienić na 
„Utrzymanie obiektów sportowych” (można dopisać – stadion w Reczu, obiekty Orlika 
w Reczu, obiektu sportowego w Sokolińcu) kwota bez zmian 51.000 zł ilością głosów 8 za, 
3 przeciw, 3 wstrzymujące się. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(nagranie 00:36:27). 
  
Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Recz 
na 2025 rok z uwzględnieniem zmian ilością głosów 13 za, przeciw 1, wstrzymujących się 0. 
Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:37:36). 
 



 
 
 Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Recz 
na lata 2025-2030 – DRUK Nr 45/24. 
 

Dyskusji nie stwierdzono. 
 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Recz na lata 2025-2030  ilością głosów 14 za, przeciw 0, wstrzymujących 
się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:38:46). 
 
 
 
 Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat cmentarnych 
i regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Recz – DRUK 
Nr 41/24. 
 

Dyskusji nie stwierdzono. 
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 
cmentarnych i regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych na terenie Gminy Recz 
ilością głosów 14 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu (nagranie 00:39:43). 
 
 
 
 Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 
przepompowni ścieków w miejscowości Recz w formie aportu na rzecz Zakładu 
Usługowo – Handlowego KOMUNALNIK Sp. z o.o. – DRUK Nr 44/24. 
 
 Dyskusji nie stwierdzono.  
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na 
wniesienie przepompowni ścieków w miejscowości Recz w formie aportu na rzecz Zakładu 
Usługowo – Handlowego KOMUNALNIK Sp. z o.o. ilością głosów 14 za, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(nagranie 00:40:25). 
 
 
 Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Recz – DRUK Nr 43/24. 
 
 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski wróciła do projektu uchwały budżetowej na 
2025 rok i poinformowała, że radni przyjmując pierwszy wniosek radnego Grzelaka 



wprowadzili do budżetu 20.000 zł, nie wskazując skąd ma być pokrycie i tym samym rada 
bez zgody Burmistrza wprowadziła deficyt. Dodała, że konsekwencją tego będzie uchylenie 
uchwały budżetowej na 2025 rok (pełna wypowiedź, nagranie 00:40:47). 
 
 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o przygotowanie 
powtórnego głosowania uwzględniającego uwagi pani Skarbnik Ewy Patrzałek (pełna 
wypowiedź, nagranie 41:48). 
 

Pani Martyna Smus Zastępca Burmistrza poinformowała, że rada nie może ponownie 
głosować nad wnioskiem. Powiedziała, że wniosek który był niekompletny został już 
przegłosowany. Poprosiła też o przerwę, aby skonsultować zaistniałą sytuację z radcami 
prawnymi (pełna wypowiedź, nagranie 00:42:14). 

 
Pan Dawid Koźmiński Burmistrz Recza mówił, że takich zmian nie powinno się 

wprowadzać na ostatnią chwilę na sesji. Dodał, że wcześniej było na to dużo czasu (pełna 
wypowiedź, nagranie 00:43:35). 

 
Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski dodała, że konsekwencją uchylenia budżetu 

będzie sesja nadzwyczajna (pełna wypowiedź, nagranie 00:43:54). 
 
Nastąpiła 10 minutowa przerwa o godz. 14:46. 
 
Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 15:00. 

 
 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej ponownie przeszła do 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Recz. 
 

Dyskusji nie stwierdzono. 
 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
wyznaczenia aglomeracji Recz ilością głosów 14 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 
głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:58:59). 
 
 
 Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Recz oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej – DRUK Nr 46/24. 
 
 Dyskusji nie stwierdzono. 
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Recz oraz warunków i trybu składania deklaracji 



za pomocą środków komunikacji elektronicznej ilością głosów 14 za, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(nagranie 00:59:48). 
 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Recz – DRUK Nr 47/24. 
 

Dyskusji nie stwierdzono. 
 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Recz ilością głosów 14 za, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(nagranie 01:00:24). 
 
 
 Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej 
w Reczu na 2025 r. – DRUK Nr 48/24. 
 

Dyskusji nie stwierdzono. 
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 
Miejskiej w Reczu na 2025 r. ilością głosów 14 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 
głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 01:01:17). 
 
 
 Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Reczu na 2025 r. – DRUK Nr 49/24. 
 

Dyskusji nie stwierdzono. 
 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Reczu na 2025 r. ilością głosów 14 za, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(nagranie 01:01:50). 
 
 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 
Miejskiej w Reczu na 2025 r. – DRUK Nr 50/24. 
 

Dyskusji nie stwierdzono. 
 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
Komisji Rady Miejskiej w Reczu na 2025 r.  ilością głosów 14 za, przeciw 0, wstrzymujących 
się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 01:02:23). 



 
 
 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Reczu na 2025 r. – DRUK Nr 51/24. 

 
Dyskusji nie stwierdzono. 
 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Reczu na 2025 r. ilością głosów 14 za, 
przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu (nagranie 01:02:57). 
 
 

Ad. 15. Zapoznanie się z protokołami z przeprowadzonych kontroli przez 
Komisję Rewizyjną. 

 
Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej o krótkie omówienie przeprowadzonych kontroli (pełna wypowiedź, 
nagranie 01:03:45). 

 
Pan Paweł Grzelak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił kontrole, które 

zostały przeprowadzone przez Komisję Rewizyjną (pełna wypowiedź, nagranie 01:04:06). 
 
 
Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego realizacji zadania z zakresu publicznego transportu 
zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej pomiędzy Gminą Recz a Gminą 
Suchań - DRUK Nr 52/24. 
 
 Dyskusji nie stwierdzono. 
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania z zakresu publicznego 
transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej pomiędzy Gminą Recz a Gminą 
Suchań ilością głosów 14 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 01:06:06). 
 
 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości gruntowej - DRUK Nr 53/24. 

 
Dyskusji nie stwierdzono. 
 



Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie nieruchomości gruntowej ilością głosów 14 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 
Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 01:06:47). 
 

Ad. 18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Recz na 
rok 2024 – DRUK Nr 54/24. 

 
 Dyskusji nie stwierdzono. 
 
Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Recz na rok 2024 ilością głosów 14 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 
głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 01:07:25). 
 

 
 Ad.  19. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
 

Pan Dawid Koźmiński Burmistrz Recza przedstawił radnym informację na piśmie 
(informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 
 

 Ad. 20. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie między sesjami.  
 
 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej  złożyła gratulacje wszystkim 
biorącym organizatorom biorącym udział w organizacji obchodów z okazji 11-go Listopada. 
Poza tym informowała, że w okresie między sesjami wykonywała bieżące sprawy dotyczące 
funkcjonowania Rady Miejskiej (pełna wypowiedź, nagrania 01:07:52). 
 
 
 Ad. 21. Interpelacje, wolne wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała Prezesa ZUH 
Komunalnik pana Zenona Wróblewskiego jakimi prawami rządzą się podwyżki cen za wodę? 
(Pełna wypowiedź, nagranie 01:09:00) 
 Pan Zenon Wróblewski Prezes ZUH Komunalnik wyjaśnił, że podwyżka cen za wodę 
wynika z tzw. kosztów i jest ustalana raz na 3 lata oraz omówił szczegółowo cały proces 
podwyżki cen (pełna wypowiedź, nagranie 01:09:24). 
 
 Pan radny Paweł Grzelak wnioskował do Dyrektora M-GOKiS Jacka Demczura 
o podłączenie kanalizacji ściekowej do świetlicy wiejskiej w Sokolińcu (pełna wypowiedź, 
nagranie 01:12:51). 
 Pan Jacek Demczur Dyrektor M-GOKiS poprosił radnego o złożenie wniosku 
w formie pisemnej (pełna wypowiedź, nagranie 01:13:40). 
 



  
 
 
 Ad. 22. Wolne wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi. 
 

Dyskusji nie stwierdzono. 
 

Pan Dawid Koźmiński Burmistrz Recza zabrał głos i złożył wszystkim życzenia 
z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia (pełna wypowiedź, nagranie 01:14:27). 

 
Pani Jolanta Kiłoczko Przewodnicząca Rady Powiatu i Kierownik Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej również zabrała głos, składając wszystkim życzenia 
z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia (pełna wypowiedź, nagranie 01:15:03). 

 
Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej dołączyła się do życzeń 

i złożyła wszystkim piękne życzenia z okazji nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia 
(pełna wypowiedź, nagranie 01:16:04). 
  
  
 Ad. 23. Zakończenie obrad. 
 
 Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad VII sesji Rady Miejskiej został 
wyczerpany i o godzinie 15:19 zamknęła obrady VII sesji Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sporządziła:  
Martyna Graczyk 


